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Geachte heer, mevrouw, 

In uw commissievergadering van 3 September j . I . (commissie Onderwijs & 
Welzijn) hebben wij ons besluit teruggenomen om de overschrijding van het 
budget subsidies gebruik sportaccommodaties voor 2015 via een niet-
subsidiabele tariefsverhoging van 11 % te dekken. Wij hadden hiervoor de 
volgende redenen. 

De sportverenigingen hebben naar aanleiding van de tariefsverhoging 
aangegeven dat er door de stijging van de tarieven een fors gat in de 
begroting van deze verenigingen ontstaat. Een gat dat gedurende het seizoen 
niet meer te dichten is. 

Ook maken de sportverenigingen zich zorgen over het effect van de 
verhoging op de jeugdieden, die hierdoor wellicht hun lidmaatschap zullen 
opzeggen of niet meer aan hun fmanciele verplichtingen kunnen voldoen. 

Tot slot sluiten wij jaarlijks rond de zomer gebruikersovereenkomsten af met 
de sportverenigingen over de huur van de accommodaties en de daarbij 
behorende tarieven voor het komende seizoen. Deze contracten hebben een 
looptijd van een seizoen. De gebruikersovereenkomsten maakten geen 
onderdeel uit van de juridische toetsing van ons collegevoorstel. Deze 
toetsing richtte zich op de bestuursrechtelijke consequenties van het voorstel 
en niet op de privaatrechtelijke. De overeenkomsten tussen de 
Werkmaatschappij Sport en Recreatie en de sportverenigingen vallen onder 
het privaatrecht Tijdens de reactieperiode zijn wij gewezen op de 
gebruikersovereenkomsten. Vervolgens hebben wij deze juridisch laten 
toetsen. De conclusie daarvan is dat de gebruikersovereenkomst geen ruimte 
biedt voor een eenzijdige verhoging gedurende het lopende seizoen. Dit 
betekent dat een eventuele tariefsverhoging pas na afloop van de 
gebruikersovereenkomst gerealiseerd kan worden. 
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Wij betreuren het dat wij een onzorgvuldig besluit hebben genomen en dat 
wij de sportverenigingen en de raad het voorstel onnodig hebben voorgelegd. 

Overschrijding 2015 
Omdat wij de tariefsverhoging hebben ingetrokken moet er een andere 
dekking worden gevonden voor de verwachte overschrijding in 2015 van 230 
duizend euro. Wij willen dit voor de helft dekken uit het budget intensivering 
sport zoals beschreven in het coalitieakkoord. De andere helft betrekken we 
bij de nieuwe regeling voor de sportsubsidies vanaf seizoen 2015-2016. 
Hierover gaan wij binnenkort met de sportverenigingen en de 
adviescommissie voor de sport in gesprek. Het voorstel voor deze nieuwe 
regeling zal in het voorjaar van 2015 aan uw raad worden voorgelegd. 

Wij sturen ook een brief aan de sportverenigingen waarin wij de intrekking 
van het collegebesluit dd. I juli 2014 over de tariefsverhoging en de reden 
daarvoor bekend maken. 

Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders van Groningen, 
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